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投資基金認購/贖回表格 SUBSCRIPTION REDEMPTION FORM INVESTMENT FUND 

 
致To: 

浙商國際金融控股有限公司 (下稱 “浙商國際” 或 “貴公司”) 

Zheshang International Financial Holdings Co., Limited (Hereinafter “Zheshang INTL” or the “Company”) 

 

客戶資料 Client Details: 

 

客戶名稱 Client name：_______________________ 客戶編號 Client number：_______________________ 
 

交易詳情 Transaction Details 

□ 本人/吾等確認及承認已獲提供以下相關銷售文件：  

I/We confirm and acknowledge the related offering documents have been provided: 

 □ 
□ 
□ 
□ 

基金說明書Fund Prospectus/Explanatory Memorandum 

產品資料概要Product Key facts Statements 

基金財政報告Fund Annual/Semi - Annual Reports 

其他 Others (請指明 please specify) _____________________________________________________________________ 

□ 本人/吾等並未收到浙商國際或其僱員或顧問給本人/吾等任何相關銷售文件：  

I/We haven’t received any related offering documents from Zheshang INTL or its employee or consultant. 
 

買賣詳情 (認購指示 / 贖回指示 ) Order Details (Subscription Order/ Redemption Order) 

□ 認購指示 Subscription Order 

請代上述賬戶向有關基金公司申請認購： Please apply on behalf of the above account to the relevant fund house(s) to subscribe for: 

項目 

Item 

基金名稱 (“該基金”) 

Name of Fund (“Fund”) 

認購金額 

Subscription Amount 

產品風

險程度 

Product 

Risk 

Level 

歸納為金融衍生工具或廣泛地(可能

廣泛地)投資於金融衍生工具以達到

投資目的的基金 

Classified as Financial Derivatives or 

Funds Employing (may be 

Employing) Financial Derivatives 

Extensively for Investment Purpose 

認購費 

Subscription 

Fee (%) 

1  □ 
□ 
□ 
□ 

港幣 HKD 

人民幣 RMB 

美元 USD 

其他  Other 

___________ 

___________ 

___________ 

___________ 

 □ 是Yes 

□ 否No 

 

 (請註明 please specify) 

2  □ 
□ 
□ 
□ 

港幣 HKD 

人民幣 RMB 

美元 USD 

其他  Other 

___________ 

___________ 

___________ 

___________ 

 □ 是Yes 

□ 否No 

 

 (請註明 please specify)  
 

□ 贖回指示 Redemption Order 

請代上述賬戶向有關基金公司贖回以下基金： 
Please redeem the following “Fund(s)” on behalf of the above account to the relevant fund house(s): 

基金名稱 (“該基金”) 

Name of Fund (“Fund”) 

贖回金額 Redemption  Amount 

港幣/美元/人民幣/其他(請註明)* 

HKD/USD/CNY/Other (please specify)* 

贖回單位 

Redemption Unit 

 

 

  

 
 

  

* 請刪除不適用者 Please delete whichever is inapplicable 
 
 贖回金額必須等於或大於有關該基金的補充文件中指定的最低贖回金額 。 

Redemption amount must be equal to or larger than the minimum redemption amount as set out in the relevant Supplement of the Fund. 
 有關該基金贖回後的餘數投資金額必須等於或大於該基金的補充文件中指定的最低投資金額 。 

The remainder amount after redemption of the relevant Fund must be equal or larger than the minimum investment amount as set out 
in the relevant Supplement of the Fund. 
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風險及產品配對 Risk And Product Matching 

根據風險取向問卷及衍生工具知識評估問卷，本人/吾等的風險取向及衍生工具知識水平為： 

My/Our risk aptitude established under the Risk Profiling Questionnaire and assessment on derivatives knowledge established under the 

Assessment on Knowledge of Derivatives Questionnaire are: 

投資風險取向 Risk Aptitude: □ 稳健型 Conservative □ 均衡型 Moderate □ 進取型 Aggressive 

衍生工具知識水平Knowledge on Derivatives: □ 具備知識 With Knowledge □ 不具備知識 Without Knowledge 

集中性风险 Concentration Risk (認購金額/資產凈值的佔比    Percentage of the  Subscription Amount/Net Asset Value) 

 □ Below 25%以下         □ >25% - ≤50%              □>50% 
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 □ 非明確報酬 Non explicit remuneration 

分銷商及/或其任何有聯繫者有權從供應及分銷本身或其任何有聯繫者發行的該基金中收取非明確金錢收益。 

Distributor and/or any of its associates is entitled to receive non explicit monetary benefits from the origination and distribution 

of the Fund which is issued by it or any of its associates 

 □ 不可量化的金錢收益 Monetary benefits received are not quantifiable 

分銷商及/或其任何有聯繫者有權就分銷該基金從產品發行人收取佣金或其他費用。 

Distributor and/or any of its associates is entitled to receive commission or other fees from the Product Issuer for the distribution 

of the Fund. 

 □ 非金錢收益 Non-monetary benefits 

分銷商及/或其任何有聯繫者有權就分銷該基金從產品發行人收取非金錢收益。 

Distributor and/or any of its associates is entitled to receive non-monetary benefits from a Product Issuer for distribution of the Fund. 

請註明 Please specify:____________________________________________________________________________________ 
 

3. 費用與收費折扣 Discount of Fees and Charges 

分銷商可按照認購金額及適用的宣傳資料中的條款和條件，不時提供費用及收費折扣予認購基金申請人。 

Distributor may offer a discount on fees and charges to applicants for fund subscription from time to time in accordance with the 

terms and conditions in the applicable promotion material and the subscription amount. 

4. 貴公司並非獨立的中介人，理由如下 The Company is NOT an independent intermediary because: 

 □ 1. 浙商國際有收取由其他人士(可能包括產品發行人)就貴公司向本人吾等分銷投資產品而提供的費用、佣金或其他

金錢收益，詳情已載於貴司向本人吾等提供的金錢收益披露；及/或 

The Company receives fees, commissions, or other monetary benefits from other parties (which may include product 

issuers) in relation to the product the Company distributes. Details are provided by the Company in the disclosure on 

monetary benefit; and/or 

2. 浙商國際有收取由其他人士提供的非金錢收益，或與浙商國際可能向本人/吾等分銷的產品的發行人有緊密聯繫

或其他法律或經濟關係。 

The Company receives non-monetary benefits from other parties in relation to the distribution of products, or the Company 

has close links or other legal or economic relationships with issuers of the products that the Company distributes. 

3. 浙商國際作為所分銷產品的分銷商有機會收取認購金額的分銷收益。浙商國際的關聯公司或因擔任所分銷產品

的基金管理人、副基金管理人，投資顧問，或提供經紀交易服務等而獲得利益，因此客戶需留意浙商國際可能

出現的利益衝突情況。 其他現未量化的利益或和非明確報酬(如有)，在確實後會於基金年報裡披露。 

The Company Distributor of the Fund, may receive distribution fee from the subscription amount. The Company and its 

related companies may act as fund managers, co fund managers, investment advisor, or providing brokerage services to the 

Fund and receive benefits from the Fund. I/We shall attend to observe the conflict of interest that may arise. Any other 

unquantified monetary benefits and/or non-explicit remuneration (if any), will be disclosed in the fund's annual report upon 

confirmation. 
 

聲明 Declaration 

1. 本人/吾等確認本人/吾等已獲提供一份風險披露聲明[按照本人/吾等所選擇語言(中文或英文)編制]及相關銷售文件(部分文

件僅提供英文版本)。本人/吾等已獲邀請細閱有關銷售文件及風險披露聲明、提問及尋求獨立意見(如本人/吾等有此意

願)。本人/吾等亦確認本人/吾等已獲提供充足時間消化、考慮及評估 貴公司提供的資料及推薦建議。( 如適用) 

I/We confirm that the Risk Disclosure Statement in the language of my/our choice (English or Chinese) and the related offering 

documents (some of which are in English ONLY) have been provided; and I/we have been invited to read such offering documents 

and Risk Disclosure Statement, to ask questions and to seek independent advice if I/we wish. I/We also confirm that I/we have been 

given sufficient time to digest, consider and evaluate the information and recommendations provided by the Company. (if applicable) 

2. 本人/吾等已閱讀所有相關銷售文件，包括但不限於有關章程及/或其簡介及年報(如適用)及有關的產品資料概要(如適用)，

並明白及同意該等銷售文件的條款。本人/吾等已充分知悉及明白銷售文件所載條款，包括但不限於該基金的投資風險及

產品銷售資料披露。本人/吾等 完全明白本基金的產品結構、投資年期、責任及提早贖回的後果(就保本/有抵押投資產品而

言)、風險及回報，並確認本人/吾等擬依照本人/吾等的判斷及決定進行本人/吾等的認購，風險由本人/吾等承擔。 

I/We have read all related offering documents, including but not limited to, the relevant prospectus and/or its summary and annual 

report (if applicable), the relevant Product Key Facts Statements (if applicable), and understand and agree to the terms set out in such 

offering documents. I/We am/are fully aware of and understand the terms set out in the offering documents, including but not limited 

to the risks of investing in the Fund and the Disclosure of Product Sales Information. I/We fully understand the product structure, 
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3. 本人/吾等確認已考慮本人/吾等之情況(包括及不限於財政狀況、投資目標及投資經驗及基金之風險水平、基金特點、所需

之衍生工具知識等因素)，本人/吾等認為此基金交易是適合本人/吾等並同意認購/沽出，執行此交易之風險由本人/吾等承

擔。 

I/we confirm this fund/transaction is suitable for me/us and agree to buy/sell this fund considering my/our circumstances (including 

but not limited to financial situation, investment objective, investment experience, and fund risk rating, fund features and the required 

derivative knowledge and etc.) and I/we execute this transaction at my/our own risks. 

4. 本人/吾等明白浙商國際在本交易中以上述交易相關資料披露中所述身份行事，且浙商國際及其有聯繫者可能從本交易及/

或產品分銷中獲得上述交易相關資料披露中所述利益。 

I/We understand that  Zheshang INTL  is in the capacity mentioned above (under Disclosure of Transaction Related Information) in 

the transaction and  Zheshang INTL and its associates may receive benefit as specified above (under Disclosure of Transaction Related 

Information) in the trans action and/or distribution of the product. 
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產品風險程度 Product Risk 

Level 

參考投資策略 Reference Investment Strategy 

低風險 Low Risk 投資產品採用保守投資策略及主要投資預期穩定及低潛在增長的市場/資產，但不一定保本，例

如保本基金、貨幣市場基金。 The Investment Product employed conservative investment strategy(ies) 

and mainly invested in the market(s)/asset class(es) that expected stable and with low potential growth, 

but not necessarily principle protected. E.g. Guarantee Fund, Money Market Fund. 

中低風險 Medium Low Risk 投資產品採用相對保守投資策略及主要投資預期較穩定及適度潛在增長的市場/資產，例如發達

國 家 債 券 、 投 資 級 債 券 。 The Investment Product employed relatively conservative investment 

strategy(ies) and mainly invested in the market(s)/asset class(es) that expected quite stable and with 

moderate potential growth. E.g. Developed Market Bond, Investment Grade Bond. 

中風險 Medium Risk 投資產品採用適度投資策略及主要投資預期適度波動及適度潛在增長的市場/資產，例如環球債

券、 發達國家均衡基金。 The Investment Product employed moderate investment strategy(ies) and 

mainly invested in the market(s)/asset class(es) that expected moderate volatile and with moderate 

potential growth. E.g. Global Bond, Developed Market Balanced Fund. 

中高風險 Medium High Risk 投資產品採用進取投資策略及主要投資預期波動及高潛在增長的市場/資產，但損失可能巨大，

例如發展中國家債券、非投資級債券、發展中國家均衡基金、單一發達國家股票、發達國家區域

型股票、環球股票。 The Investment Product employed aggressive strategy(ies) and mainly invested in 

the market(s)/asset class(es) that expected volatile and with substantial potential growth, but the loss 

thereof may also be substantial. E.g. Emerging Market Bond, Non-investment Grade Bond, Developing 

Market Balanced Fund, Single Developed Market Equities, Developed Area Market Equities, Global 

Equities. 

高風險 High Risk 投資產品採用非常進取投資策略及主要投資預期非常波動及極高潛在增長的市場/資產，但損失

可能非常巨大，例如新興市場股票、單一發展中國家股票、單一行業股票、衍生工具。  The 

Investment Product employed very aggressive strategy(ies) and mainly invested in the market(s)/asset 

class(es) that expected highly volatile and with substantial potential growth, but the loss thereof may also 

be very substantial. E.g. Emerging Market Equities, Single Developing Market Equities, Single Industry 

Equities and Derivatives. 

  

13. 本人/吾等確認本人/吾等是首次購買基金 (不適用於沽出交易)： 

I/We confirm that I/we are first time buyer of fund (Not Applicable to Sell Order):  

 □ 是Yes 

□ 否No 

備註：如本認購表格的中、英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。 

Note: In case of inconsistencies between the English and Chinese version of this subscription form, the English version shall always prevail. 

  

 

 

 

_____________________________ 

客戶簽署 Client Signature 

 

 

 

___________________ 

日期 Date 
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持牌人聲明 Declaration by Licensed Person 

本人確認客户已接收到上述交易的相關銷售文件和其他相關銷售資料及按照客户所選擇語言(中文或英文)編制的風險披露聲

明，並已向客户解釋有關文件內容。本人亦已通過口頭方式邀請客戶閱讀上述文件及就該等資料的內容提問並在有需要時徵求

獨立意見。 

I confirm that the client(s) have received the related offering documents and other related sales information in relation to the above 

transaction and the Risk Disclosure Statement in English or Chinese as preferred by the client(s) and explained the relevant documents to 

the client(s). I also verbally invited the client(s) to read the same and to ask questions about the content of such information and, if needed, 

seek independent advice. 

 面談 Face to Face 

 電話 By Phone 

(時間 Time :______________) 

 

 

 

_____________________________ 

持牌人簽署 Signature of Licensed Person 

 

 

 

___________________ 

日期 Date 

 

 

_____________________________ 

持牌人姓名 Name of Licensed Person 

 

 

___________________ 

中央編號 CE No. 

   

只供內部使用 For Internal Use Only 

負責人員/部門主管審批 

 需要特別照顧的客戶 首次購買基金客戶 

 

 

簽署︰______________________ 

 

姓名︰______________________ 

 

日期︰______________________ 

 

 

簽署︰______________________ 

 

姓名︰______________________ 

 

日期︰______________________ 

 

 

 

簽署︰______________________ 

 

姓名︰______________________ 

 

日期︰______________________ 

   

   

 


